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Urząd Miasta 
Żyrardów©

Wniosek radnego Mateusz Nalej 

z dnia 29.09.2020 r.

URZĄD MIASTA ŻYRARDÓW- 

BIURO RADY ' 1 . A'A
Wpłynęło,dni,

Nr akt: 1
Ilość załączników

w sprawie: Budowy ul. Grunwaldzkiej oraz sporządzeniadokumentacji 
projektowej dla ul. Jana Kasprowicza. <aCTARIAT

Treść wniosku: Wpw°dn'a;................ ........ -
' Nr akt:. . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . .

Zwracam się z uprzejmą prośbą o zabezpieczenie środków w 

budżecie miasta Żyrardowa na rok 2021 na realizację inwestycji 

związanej z budową ul. Grunwaldzkiej (ok. 350m) oraz sporządzenie 

dokumentacji projektowej potrzebnej do budowy powiązanej z ul. 

Grunwaldzką ul. Jana Kasprowicza na odcinku od ul. Racławickiej do 

ul. Joachima Lelewela (ok. 250m).

Stan płyt ułożonych w ul. Grunwaldzkiej jest w bardzo złym 

stanie i stanowi zagrożenie dla bezpieczeństwa użytkowników ulicy. 

Mieszkańcy zabiegają o budowę ulicy od 1999 roku.

Wszystkie działki na ww. ulicach są w pełni zabudowane oraz 

posiadają pełne uzbrojenie.
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